
A Polgármester tájékoztatója az elmúlt időszakról. 

 

- 2012.10.20.: A Katolikus templomban megszervezett koncerten vettem részt. Sajnálattal 
tapasztaltam, hogy képviselő-társaim nem vették a fáradtságot és nem vettek részt a 
diákönkormányzat szervezésében megtartott eseményen. Gratulálok a szervezőknek és a 
fellépőknek. Egy élmény volt meghallgatni az előadásukat. Köszönöm nekik. 

- 2012.10.24.: A Kiss J. utca középső szakszán sikerrel átfúrtuk az út alatt az átvezetést. Ez 
által összeköttetésbe került a település legmélyebben fekvő pontja a Pitvaros-
Csanádalberti csatornával. 

- 2012.10.24.: Szuda Zoltán és a TIMA VGT mérnökei által bejártuk a Natura 2000-es 
területünket (legelő és kistó környéke). A tulajdoni lapok és térképek átvizsgálásakor 
furcsaságokra lettünk figyelmesek, amit a földhivatalok hiányosságaira vezethetünk vissza. 
Ezen eltéréseket próbáljuk korrigáltatni a hatóságokkal. 

- 2012.10.24.: A Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat testületi ülésére voltam hivatalos. 
Elsősorban a szlovák nyelv oktatásáról volt szó. 

- 2012.10.29.: A kerékpáros pályázattal kapcsolatban olyan információkhoz jutottunk, 
miszerint az önerő biztosításában megnyílt egy pályázati lehetőség, mely kapcsán több 
mint 400.000 Ft-ot tudunk pályázati önerőbe biztosítani. „Az EU Önerő Alap 
felhasználásának részletes szabályait a 285/2012 (X.9.) kormányrendelet tartalmazza. Az 
Önerő Alap célja, hogy vissza nem térítendő vagy kamatmentes visszatérítendő 
költségvetési támogatást nyújtson a közszférában az Európai Regionális Fejlesztési Alapból 
vagy a Kohéziós Alapból finanszírozott fejlesztésekhez szükséges önrész kifizetéséhez.” 

- A nyilvános könyvtári ellátásról és közművelődésről szóló 1997. évi CXL. törvény 
módosításáról szóló T/8165. sz. törvényjavaslat október 8-ai elfogadásával olyan helyzetbe 
került Önkormányzatunk, hogy át kell szerveznünk 2013. 01.01-el a meglévő ellátási 
rendszerünket. A jelenlegi ellátó a Makói Kistérségi Társulás keretében működik, amely ez 
év végén megszűnik. A fenti okok miatt megkezdtük a tárgyalást a Szegedi Somogyi 
Könyvtárral. 

- 2012.10.30.: Az élelmiszersegély szállítmány a mai napon megérkezett. Kiosztása november 
közepén lesz a testületi határozat alapján. 

- 2012.10.31.: A Szegedi Kormányhivatalban voltunk aláírni a járási hivatalok kialakítása 
miatti együttműködési megállapodást. B. Nagy László kormánymegbízott úr meghívására a 
járási megállapodás ünnepélyes aláírására délután érkeztünk Körjegyző Úrral közösen. 

- 2012.11.06.: Makón a kistérségi társulás rendkívüli ülésén vettem részt, ahol az 
ivóvízminőség-javító pályázatról, az arzénmentesítésről és a közművagyonról egyeztettünk. 

- 2012.11.06.: Makón a munkaügyi központban aláírtam az új kazánprogram támogatási 
szerződését. Ez alapján január elejétől 2 fő közfoglalkoztatású alkalmazott 10 hónapos 
bérköltségét 100%-ban támogatja a program, valamint az Óvoda kazánbeépítésével 
kapcsolatos költségeket. A program megvalósításának határideje december 15. 

- 2012.11.07.: DAREH társulási ülésén, Orosházán elfogadtuk a pályázat benyújtásához 
szükséges RMT-t és cba számítást. Sajnos pár kisebb település jelezte a kilépési szándékát 
és emiatt november közepére tolódik a pályázat beadása. 
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- 2012.11.12.: Az ÁNTSZ vizsgálatot tartott a településen. Jegyzőkönyv készült a temető 
állapotáról és a hiányosságokról. Az elmaradások elhanyagolhatóak és hamarosan pótlásra 
kerülnek. 

- 2012.11.12.: Tájékoztatást kértem a Településtisztasági KFT gazdasági vezetőjétől, hogy a 
január elsejét követő időszakban várhatóak-e változások a hulladékszállítási szabályokban. 
A szóbeli tájékoztatás alapján a jelenlegi szerződésünk teljes mértékben megfelel a 
jelenlegi és várhatóan a 2013-as szabályzóknak is. 

- 2012.11.15.: Az áramszolgáltatóktól kapott árajánlatok összehasonlítása és további 
alkudozás után megkötöttük a jelenlegi szolgáltatónkkal a jövő évi villamos energia 
szolgáltatási szerződést. Sajnos az idei évben kialkudott árajánlatot nem tudja tartani a 
szolgáltató a nagymértékű és hosszú idejű számlatartozásaink miatt, de így is sikerült 
alkudni. Ígéretük szerint 2014-ben újra tudnak jelentős kedvezményt biztosítani, 
amennyiben időben rendezzük a számlatartozásainkat. 

- 2012.11.16.: Az iskolában megrendezett Mindentudás Egyeteme előadáson voltam, ahol 
nagy örömömre négy volt Pitvaroson végzett diák tartott előadást. Jó volt látni, hogy a 
szakmájukat milyen odaadással tanulják és, hogy nem felejtették el, hogy hol kezdték 
tanulmányaikat. 

- 2012.11.21.: A Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat közmeghallgatásán vettem részt. 

- 2012.11.22.: Makón a mikrotérségi vezetők ülésén vettem részt. Tájékoztatást kaptunk a 
Makói kórház átalakításáról, valamint a fürdő által tervezett térségi kedvezményekről. A 
Kistérségi Társulás fenntartását érdemes megfontolni, mert a belső ellenőrzés és az orvosi 
ügyelet üzemeltetése továbbra is ilyen formában a leghatékonyabb. 

- 2012.11.22.: A tájház műszaki átadásán voltam jelen. Készítettünk fényképeket, melyeket a 
település honlapján mindenki meg tud tekinteni. 

 

 
Pitvaros, 2012. november 23. 

 Radó Tibor 
 polgármester 


